
Odgovor na vprašanje Mihe Kaplja glede smetnjakov pri ribniku pod Dobravljami 

KSD smo naročili postavitev table »Prepovedano odlaganje smeti«, ki bo postavljena v tem 
tednu. Obiskovalci morajo za smeti sami poskrbeti in jih odnesti s seboj. Postavitve košev za 
smeti se na takih lokacijah ne poslužujemo, saj nastane problem praznjenja le teh. 

Pripravila: Mojca Božič 

  

Odgovor na vprašanje Alojza Klemenčiča (iz 5.seje) glede varnosti ograj na otroških 
igriščih (dodatno)   

Po pozivu KS naj preverijo ograjo na njihovih otroških igriščih smo dobili odgovore, da ograje 
ustrezajo navodilom razen v KS Col, kjer smo naročili premontažo. Ureditev ograje bomo 
uredili še na igrišču na ulici Ivana Kosovela in v Kamnjah (ki je sicer višja od 1,20) ter na 
južnem delu športnega igrišča v Lokavcu.  

 

Pripravila: Mojca Božič 
 
Odgovor na vprašanje svetnika Zvonka Vidmarja glede podaljšanja urnika deponije 
 
Obveščamo vas, da se s 1.7.2019 spremeni delovni čas v  Zbirnem centru Dolga Poljana in 
sicer:  
PETEK           od aprila do oktobra             od 7:00 – 17:00 (skrajša se za 2 uri) 
SOBOTA       od januarja do decembra     od 8:00 – 15:00 (podaljša se za 3 ure) 
V ostalih dnevih ostaja urnik enak, kot do sedaj. Poskrbeli bomo za ustrezno objavo 
spremembe.  
 
Pripravila:  Nataša Uršič Praček, univ. dipl. prav. , KSD d.o.o. 
 
 
 
 
 

ŽUPAN 
Tadej Beočanin, l. r. 

 
 

 


